
 

Svar interpellation:  

 

Varför ska Linköpings kommun bedriva elhandel i hela Sverige? 
 

Liselotte Fager (KD) har i en interpellation ställt följande frågor till mig, här följer mina svar: 

 

● Anser den politiska ledningen att det finns anledning att låta utreda fördelar och 

nackdelar med att Linköpings kommun, via Bixia, ägnar sig åt elhandel med ett 

stort antal kunder över hela landet?  

● Om det finns ett sådant intresse undrar jag när en sådan oberoende utredning 

kan tillsättas?  

● Om det inte finns ett intresse att utreda frågan, undrar jag varför Linköpings 

kommun ska bedriva elhandel i hela Sverige?  

Huruvida Tekniska Verken, genom Bixia, ska bedriva elhandel är ytterst en fråga för 

kommunen som ägare och en diskussion om det finns behov av ett förändrat 

ställningstagande och hur en process kring det ska se ut bör i så fall föras mellan 

partiernas gruppledare.  

 

Min uppfattning är att en grundläggande förutsättning för att fortsatt bedriva elhandel 

är att den är en viktig del av Tekniska verkens möjlighet att leva upp till kraven i 

ägardirektivet eftersom elhandel är en affär med hög omsättning, låg marginal och 

relativt hög risk. 

 

Tekniska verken behöver i en sådan process givetvis bistå ägaren med underlag såväl 

som med sin bedömning och motivering. Om det sedan finns behov av ytterligare 

underlag och utredning får värderas i samtal mellan partierna 
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